

Title (en)

Method for manufacturing a fashioned integrally flat knit article for a sleeved garment.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung eines formgerechten, einstückigen Flachgesticks, für ein mit Ärmeln versehenes Kleidungsstück.

Title (fr)

Procédé pour la fabrication d'un article tricoté rectiligne d'une seule pièce façonnée pour un vêtement à manches.

Publication

EP 0584529 A1 19940302 (DE)

Application

EP 93111642 A 19930721

Priority

DE 4228408 A 19920826

Abstract (en)

A method for manufacturing a fully fashioned one-piece flat knit for a garment provided with sleeves, in which, in the first place, a plurality of body parts, for example front parts (10') and the two sleeves (11', 12'), are separated and are knitted sequentially in such a way that, in each knit part, a plurality of stitch rows are always knitted according to the patterning provided for this part, before there is a change-over to the next knit part. After the sleeves (11', 12') have been completed, the front part (10') is knitted further to form a neck cutout (16') and a back part (13') is started, the stitches of the terminating edges of the sleeves (11', 12') being tied to the body parts (10', 13') by transfer. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Verfahren zur Herstellung eines formgerechten, einstückigen Flachgesticks für ein mit Ärmeln versehenes Kleidungsstück, bei dem zunächst mehrere Körperteile, beispielsweise Vorderteile (10') und die beiden Ärmel (11', 12') getrennt und sequentiell derart gestrickt werden, daß pro Gestrickteil immer mehrere Maschenreihen nach der für dieses Teil vorgesehenen Musterung gestrickt werden, bevor zum nächsten Gestrickteil übergegangen wird. Nach Fertigstellung der Ärmel (11', 12') wird das Vorderteil (10') unter Bildung eines Halsausschnittes (16') weitergestrickt und mit einem Rückenteil (13') begonnen, wobei die Maschen der Abschlußränder der Ärmel (11', 12') durch Umhängen an die Körperteile (10', 13') angebunden werden. <IMAGE>

IPC 1-7

D04B 1/24

IPC 8 full level

A41H 42/00 (2006.01); **A41D 1/04** (2006.01); **A41H 43/02** (2006.01); **D04B 1/00** (2006.01); **D04B 1/10** (2006.01); **D04B 1/24** (2006.01);
D04B 7/00 (2006.01); **D04B 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D04B 1/126 (2013.01 - EP); **D04B 1/246** (2013.01 - EP US); **D10B 2403/032** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [DA] DE 4027606 A1 19920305 - STOLL & CO H [DE]
- [A] US 3407632 A 19681029 - IDE WHITMAN D
- [A] H. SCHLÖTTERER: "Flachstrickmaschinen rationalisieren die Konfektion", MELLIAND TEXTILBERICHTE, vol. 73, no. 8, August 1992 (1992-08-01), HEIDELBERG, pages H642 - 644, XP000294580

Cited by

EP0902110A3; CN102086560A; CN110670221A; WO2016049399A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0584529 A1 19940302; **EP 0584529 B1 19961127**; DE 4228408 A1 19940303; DE 59304583 D1 19970109; ES 2096810 T3 19970316;
JP 2594504 B2 19970326; JP H06184886 A 19940705; US 5388430 A 19950214

DOCDB simple family (application)

EP 93111642 A 19930721; DE 4228408 A 19920826; DE 59304583 T 19930721; ES 93111642 T 19930721; JP 22631993 A 19930729;
US 10343793 A 19930806